
 
8. maj 2015 

 

I henhold til Inatsisartut Forretningsorden § 37 skal jeg hermed fremlægge følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

1. Hvilke konkrete tiltag har Naalakkersuisiut med hensyn til den meget uregelmæssige  

vandforsyning i Upernavik? 

2. Og hvornår vil man foretage udbedringer heraf? 

(Inatsisartut medlem Jens Immanuelsen, Siumut) 

 

Begrundelse: 

I år har problemet stået meget længe på, hvilket forbrugerne er ved at være meget besværet af, ikke 

mindst går det udover fiskeriet, der handlingslammes med jævne mellemrum og som følge heraf er 

borgerne nu tvunget til, at spare på det vand, som de har så hårdt brug for.  

 

Med henblik på et langsigtet perspektiv vil jeg gerne vide, hvorfor vandværket konstant standser og 

hvilke tiltag der er iværksat for at få løst problemet. 

 

Jeg ønsker, at mine spørgsmål besvares indenfor 10 arbejdsdage. 


